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  PROTOKÓŁ  Nr XL/2014  

z przebiegu XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 24 kwietnia 2014 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XL sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 12 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Agnieszka Budych  
Andrzej Budych 
Halina Taczała 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Bogusława Jędrasiaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Bogusława J ędrasiaka funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Bogusław J ędrasiak. 
 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek: 
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     a/  informacja z działalności za 2013 rok, 
     b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2014 roku  
9.   Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  
     podmiotami: 
     a/ informacja z działalności w 2013 roku, 
     b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2014 roku  
10. Gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Zbąszynek: 
     a/ informacja z realizacji uchwały  o utrzymaniu czystości i porządku na terenie miasta 
          i Gminy Zbąszynek  
11. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 
      i demograficznej 
12. Podjęcie uchwał: 
     a)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej  Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1)  
     b)  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/71/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  
           28 listopada 2013 roku w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru 
           podatku od nieruchomości i opłaty targowej (projekt nr 2) 
     c)  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/10/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  
          30 stycznia 2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra 
          na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2014 r. (projekt nr 3) 
    d)  w sprawie częściowej zmiany Uchwały Nr XXXV/74/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku  
         z dnia 28 listopada 2013 r. w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność gminy  
         nieruchomości  pod realizację zadań publicznych (projekt nr 4) 
13.  Odpowiedzi na interpelacje  
14.  Oświadczenia i wolne wnioski 
15.  Zakończenie obrad 
 
Porządek obrad  przyj ęto jednogło śnie. 

Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 
Na salę obrad przybył Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych 
Aktualna liczba bior ących udział w obradach sesji- 13 radnych 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 27 marca 2014 r. do 
23 kwietnia 2014 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
Radny Stanisław Kochanek poruszył kwestię remontu gminnych dróg. Zdaniem radnego 
aktualnie remontowane są dojazdy do miejskich garaży podczas gdy to drogi dojazdowe do 
sołectw są w fatalnym stanie. W związku z tym radny zapytał czy kolejność budowy dróg 
dojazdowych do garaży w mieście nie została pomylona z budową dróg dojazdowych do 
sołectw z terenu gminy?  
Następnie radny poruszył kwestię ogrzewalni dla bezdomnych oraz  kwot z tym związanych. 
Zdaniem radnego na poprzedniej sesji wspomniano o zakończeniu budowy ww. miejsca oraz 
o kwocie 65 tysięcy złotych, natomiast w sprawozdaniu Asystenta Burmistrza ds. służby 
zdrowia wspomniano o kwocie 80 tysięcy złotych. Zdaniem radnego powiedziano, iż jest to 
druga „tura”. W związku z tym radny chciał wiedzieć czy  będą jeszcze jakieś „tury”?.  
 
Następnie głos zabrał radny Jan Greczycho , który podobnie jak w roku ubiegłym zgłosił 
interpelację w sprawie remontu drogi powiatowej pomiędzy Koźminkiem, a Kręckiem. 
Zdaniem radnego na wspomnianym odcinku drogi występują dziury w nawierzchni, które 
stwarzają zagrożenie dla użytkowników ruchu.  
Ponadto Pan Jan Greczycho  zwrócił uwagę na konieczność remontu ulicy Dworcowej  
w Zbąszynku, której stan nawierzchni również budzi zastrzeżenia. Następnie radny poruszył 
kwestie przebudowy ulicy Krótkiej w Zbąszynku. W związku z tym radny chciał wiedzieć, czy 
przetarg na przebudowę ww. ulicy został rozstrzygnięty oraz czy przewidziane jest jakieś 
spotkanie, podczas którego mieszkańcy ul. Krótkiej zostaną zapoznani ze szczegółami tejże 
inwestycji? Pan Jan Greczycho  miał tu m.in. na uwadze ustalenia dotyczące np. terminów 
realizacji poszczególnych etapów przebudowy, dojazdów do mieszkań, czy też projektów 
zjazdów do garaży. Na koniec radny nawiązał do prac mających na celu utwardzenie drogi 
wewnętrznej od ul. Wojska Polskiego gdzie pomimo zakończenia prac, na wiosnę miała być 
nawieziona ziemia oraz zlikwidowany zjazd do ul. Wojska Polskiego. Radny poprosił o kilka 
zdań wyjaśnienia. 
 
Ponadto głos w ramach tej części posiedzenia zabrał radny Łukasz Szyma ński , który 
oznajmił, że po przeprowadzonej przez Zarząd Dróg Wojewódzkich naprawie kanalizacji 
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burzowej na odcinku drogi wojewódzkiej, a dokładniej rzecz ujmując na skrzyżowaniu ul. 
Głównej z ul. Okrężną w Kosieczynie poprawiła się sytuacja związana z zalegającymi 
wodami opadowymi na ul. Głównej. Niemniej jednak dziury i dołki występujące na 
pozostałym fragmencie drogi powiatowej przebiegającej przez ul. Okrężną powodują 
zbieranie się wody przy znajdujących się tam posesjach. W związku z tym radny poprosił  
o zwrócenie uwagi Zarządu Dróg Powiatowych na powyższą kwestię.  
Ponadto Pan Łukasz Szymański zwrócił uwagę na powiększające się po deszczach dziury 
na ul. Okrężnej od strony cmentarza. 
 
Do pkt. 8  
 

Funkcjonowanie słu żby zdrowia w Gminie Zb ąszynek: 
      a/  informacja z działalno ści za 2013 rok, 

b/ informacja z planu zada ń do realizacji w 2014 roku 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iż niniejsza informacja została 
szczegółowo omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 16 kwietnia 
2014 r. Pan Jan Mazur  przypomniał najważniejsze informacje dotyczące ww. zagadnienia. 
/Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek 2013/2014 oraz Informacja  
z działalności MC Zdrowita Nowy Tomyśl stanowią załączniki nr 6 i 7 do niniejszego 
protokołu/. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał radnych czy do ww. tematu mają oni pytania? 
 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 

Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Do pkt. 9  
  

Program współpracy Gminy Zb ąszynek z organizacjami pozarz ądowymi oraz 
innymi podmiotami: 

a. informacja z działalno ści w 2013 roku 
b. informacja z planu zada ń do realizacji w 2014 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iż podobnie jak w poprzednim przypadku 
niniejsza informacja została szczegółowo omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Stałych w dniu 16 kwietnia 2014 r. 
Pan Jan Mazur  przypomniał stanowiska niniejszych Komisji, przypomniał istotne kwestie 
dotyczące omawianego zagadnienia. Następnie zapytał czy do niniejszego tematu radni 
zgłaszają pytania? 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 
/Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w latach 2013-2014 stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/. 
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Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Do pkt. 10  

Gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Zb ąszynek: 
a/ informacja z realizacji uchwały  o utrzymaniu cz ysto ści i porz ądku na terenie  

 miasta i Gminy Zb ąszynek 
 
Przewodnicz ący Rady poinformował, iż niniejsza informacja została szczegółowo 
omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 16 kwietnia 2014 r.  
Pan Jan Mazur  przypomniał najważniejsze informacje dotyczące ww. zagadnienia. 
Następnie zapytał czy do niniejszego tematu radni zgłaszają pytania? 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 
/Informacja na temat gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Do pkt. 11  

Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analiz ę lokalnej sytuacji  
 społecznej i demograficznej 

 
Przewodnicz ący Rady poinformował, iż niniejsza informacja została szczegółowo 
omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 16 kwietnia 2014 r.  
Pan Jan Mazur  przypomniał najważniejsze informacje dotyczące ww. zagadnienia. 
Następnie zapytał czy do niniejszego tematu radni zgłaszają pytania? 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 
/Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Zbąszynek stanowi załącznik nr 
10 do niniejszego protokołu/.  
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 

 
Do  pkt.  12  
 
               Podjęcie uchwał 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1).  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Radny Jan Greczycho  skierował pytanie dotyczące ostatniego zdania w uzasadnieniu do 
projektu uchwały tj.: „Wprowadzone zmiany nie dotyczą strony przychodowej budżetu oraz 
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planowanych rozchodów na bieżący rok budżetowy”. Radny poprosił o wyjaśnienie 
niniejszego zapisu. 
W odpowiedzi Pani Skarbnik  wyjaśniła zasady podziału gminnego budżetu, a tym samym 
przybliżyła na czym polegają zmiany strony dochodowej budżetu. 
Następnie Przewodniczący Rady  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/25/2014  
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XL/25/2014 w sprawie zmian w uchwale bud żetowej Gminy Zb ąszynek na 2014 rok 
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXV/71/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 28 listopada 2013 
roku w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości  
i opłaty targowej. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/26/2014  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/71/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 28 
listopada 2013 roku w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru podatku od 
nieruchomości i opłaty targowej. 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XL/26/2014 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/71/2 013 Rady Miejskiej  
w Zbąszynku z dnia 28 listopada 2013 roku w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek  
i zasad poboru podatku od nieruchomo ści i opłaty targowej została podj ęta 
jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXVII/10/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  30 
stycznia 2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie 
Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2014 r. (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/27/2014  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/10/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  30 
stycznia 2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie 
Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2014 r. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XL/27/2014 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/1 0/2014 Rady Miejskiej  
w Zbąszynku z dnia  30 stycznia 2014 r. w sprawie udziel enia pomocy finansowej 
Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrze źwień w Raculi w 2014 r. została 
podj ęta jednogło śnie 
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
częściowej zmiany Uchwały Nr XXXV/74/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  
28 listopada 2013 r. w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność gminy nieruchomości  
pod realizację zadań publicznych (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XL/28/2014  
w sprawie częściowej zmiany Uchwały Nr XXXV/74/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  
28 listopada 2013 r. w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność gminy nieruchomości  
pod realizację zadań publicznych.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XL/28/2014 w sprawie cz ęściowej zmiany Uchwały Nr XXXV/74/2013 Rady Miejskie j 
w Zbąszynku z dnia 28 listopada 2013 r. w sprawie nieodp łatnego przej ęcia na 
własno ść gminy nieruchomo ści  pod realizacj ę zadań publicznych  została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 13  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na zgłoszone przez radnych pytania udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław 
Czyczerski. 
 
Odpowiadając na pytanie radnego Stanisława Kochanka, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iż kolejność remontu dróg nie jest pomyłką, ponieważ wcześniej ustalono taką 
kolejność i jest ona sukcesywnie realizowana. 
Odnosząc się do pytania o ogrzewalnie, Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż w budżecie 
gminy zabezpieczono kwotę 65 tysięcy złotych na ww. zadanie. Taka też kwota została 
poniesiona na przystosowanie pomieszczenia pod potrzeby „przytuliska”. 
Najprawdopodobniej w sprawozdaniu Pana Krzysztofa Krzywaka wykazano kwotę 
obejmującą prace związane z parkingiem i chodnikiem przy tym obiekcie, aczkolwiek nie są 
one stricte z nim związane. 
W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do kwestii poruszonych 
przez radnego Jana Greczycho. Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż gmina może podpisać 
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się pod zgłoszoną przez radnego inicjatywą remontu drogi między Koźminkiem,  
a Kręckiem. Niemniej jednak należy wziąć pod uwagę, iż tzw. „łatanie dziur” realizowane jest 
w ramach bieżącego utrzymania dróg, natomiast kwestia zrobienia nowej nawierzchni 
wykracza poza ten zakres. 
Nawiązując do tematu ul. Dworcowej Burmistrz Zb ąszynka  całościowo zobrazował temat 
bieżącego utrzymania dróg. Pan Wiesław Czyczerski  wspomniał przy tym o innych drogach 
gminnych wymagających prac naprawczych, takich jak np. droga na Depot bądź Bolewiny. 
Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iż w wielu miejscach na terenie gminy dokonano prac 
naprawczych za pomocą równiarki. Ponadto zgodnie z uzgodnieniami te roboty będą 
kontynuowane. Z kolei jeśli chodzi o ul. Dworcową to gmina nie musi ponosić pełnej 
odpowiedzialności za tę drogę, ponieważ jest ona również drogą powiatową.  
Kontynuując swoją wypowiedź Pan Wiesław Czyczerski  odniósł się do tematu przebudowy 
ul. Krótkiej w Zbąszynku, informując tym samym iż spotkania z mieszkańcami nie będzie. 
Pojawią się za to informacje dotyczące terminów robot na poszczególnych odcinkach ulicy, 
które mogą powodować utrudnienia w ruchu. Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iż 
dokumentacja techniczna na ww. zadanie znajduje się w tutejszym Urzędzie. Została ona  
opracowana i zatwierdzona wcześniej, a więc termin zgłaszania uwag już minął. Niemniej 
jednak wykonawca zadania może konsultować z mieszkańcami pewne drobne kwestie, które 
mają  logiczne uzasadnienie. Pan Wiesław Czyczerski  zaznaczył, że  nie widzi przeszkód 
by zgłaszać do gminy sytuacje problemowe, o ile takowe zaistnieją.  
Ponadto Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iż zadanie mające na celu utwardzenie drogi 
wewnętrznej przy ul. Wojska Polskiego zostało zakończone. Żadnych innych prac obecnie 
się tam nie przewiduje. 
Ponadto Pan Wiesław Czyczerski  zwrócił uwagę, iż część mieszkańców zadbała o niniejszy 
teren siejąc na nim trawę i obsadzając klomby kwiatami. Niemniej jednak są również i tacy, 
którzy w dalszym ciągu parkują auta przy drzwiach wyjściowych. Burmistrz Zb ąszynka  
podkreślił, iż zadanie zagospodarowania terenu zostało tam zakończone. 
W tej części posiedzenia Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się również do kwestii poruszonych 
przez radnego Łukasza Szymańskiego twierdząc, iż na ul. Okrężnej w Kosieczynie problem 
ochlapywania elewacji budynków, przechodniów jest aktualny. Niemniej jednak kwestie te na 
bieżąco są usuwane. Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił, iż pomimo prac naprawczych 
problem nadal występuje, ponieważ wymaga bardziej gruntownych rozwiązań. 
 
Do pkt. 14  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
W ramach tej części posiedzenia radni skierowali do Burmistrza Zbąszynka kilka pytań 
dotyczących organizacji życia na terenie gminy. 
 
Radny Łukasz Szyma ński zadał pytanie dotyczące ul. Kosieczyńskiej, a dokładniej rzecz 
ujmując odcinka ulicy od pomnika Chrystusa Króla do wiaduktów kolejowych. Radny zapytał 
kto płacił za remont tej drogi?  
Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż za remont ww. drogi płacił powiat. 
Radny Łukasz Szyma ński  zapytał o sens łatania dziur, skoro miesiąc później ponownie 
dokonuje się podobnych prac w tamtym miejscu. 
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Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż prac tych dokonano z uwagi na interwencję policji, by ww. 
problem z nawierzchnią zlikwidować na bieżąco. Na wskazanym przez radnego odcinku 
zaczęły się pojawiać dziury, które powodowały uszkodzenia pojazdów. Korekty nawierzchni 
dokonano w czasie, kiedy jeszcze nie produkowano masy asfaltowej. W związku z tym 
naprawy nawierzchni dokonano zbyt szybko, co zdaniem Pana Burmistrza nie miało sensu. 
 
Radny Łukasz Szyma ński  zauważył, iż zgłaszał już kiedyś potrzebę naprawy betonowej 
drogi gminnej przy osiedlu Słonecznym w Kosieczynie. W związku z tym  zdaniem radnego 
lepszym rozwiązaniem byłoby załatanie dziur na drodze do osiedla, betonem którym „łatano 
dziury” na ul. Kosieczyńskiej, a który i tak się stamtąd wykruszył. 
 
Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż działanie to miałoby sens gdyby było robione w innym 
czasie, niż to, które wykonano wówczas na ul. Kosieczyńskiej w Zbąszynku.  
 
W związku z tym rady Łukasz Szyma ński  poprosił o wyrównanie ww. drogi mieszkańcom 
osiedla Słonecznego w Kosieczynie. 
 
Pan Wiesław Czyczerski  zaznaczył, iż w powyższym temacie przeprowadzono już 
rozmowy, podczas których gmina nie sprzeciwiała się podjęciu pewnych działań. Niemniej 
jednak po stronie tamtejszej wspólnoty mieszkaniowej również miały zostać przedsięwzięte 
pewne kroki. W związku z tym Burmistrz Zb ąszynka  zaznaczył, iż w dalszym ciągu otwarty 
jest na współpracę, bowiem pobieżne działania nie przyniosą oczekiwanego przez 
wszystkich efektu. 
 
Radny Stanisław Kochanek  powrócił do wcześniej zgłaszanych przez siebie kwestii, 
zwracając uwagę na fatalny dojazd do Stradzewa i Kręckiej Winnicy. Zdaniem radnego w tej 
sprawie pisano już nie raz petycje i zapytania. W związku z tym Pan Stanisław Kochanek po 
raz kolejny zapytał o kolejność wykonywanych działań i sens remontowania w pierwszej 
kolejności drogi do garaży, nie zaś do gminnych miejscowości. 
 
Pan Wiesław Czyczerski  podtrzymał wcześniej wypowiedziane stanowisko odnoszące się 
do zachowywania kolejności wykonywanych działań. Póki co ww. wniosek mieszkańców 
Stradzewa i Kręckiej Winnicy jest we wczesnym etapie przygotowania. W związku z tym 
należy przeanalizować skuteczne rozwiązania. 
 
Następnie głos w omawianym temacie zabrał radny Ryszard Stachowiak , który zwrócił się 
z prośbą do pracowników RIT, o to by uzupełniono kostką bazaltową ubytki w studzienkach 
kanalizacyjnych na ul. Wojska Polskiego w Zbąszynku. 
 
W odpowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, że gdyby radny Ryszard Stachowiak w dniu 
dzisiejszym przechodził ww. drogą, to zauważyłby że w chwili obecnej przeprowadzane są 
prace naprawcze w tym zakresie. 
 
W dalszej części posiedzenia poruszono kwestie dotyczące m.in. miejskiego oświetlenia, 
 porządku publicznego na terenie gminy oraz środków finansowych na działalność akademii 
sportu. 
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Na zakończenie radna Gra żyna Znamirowska-Szwarc  podziękowała za sprawne 
przeprowadzenie zbiorki odpadów wielkogabarytowych na terenie Rogozińca. 
 
Następnie głos w ramach tej części posiedzenia zabrał Sekretarz Gminy Jan Makarewicz , 
który przekazał radnym najważniejsze informacje dotyczące wyborów do Europarlamentu, 
które odbędą się w dniu 25 maja br., a które niosą ze sobą kilka istotnych zmian. 
Najważniejsze informacje w powyższych kwestiach dostępne są na stronie Biuletynu 
Informacji Publicznej  Gminy Zbąszynek oraz na gminnych słupach ogłoszeniowych. 

 
Ponadto w  ramach niniejszego podpunktu Przewodnicz ący Rady: 

 
� przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych (termin do  

30.04.2014 r.).  

� Poinformował o terminach i tematyce posiedzeń Rady Miejskiej w miesiącu maju.  

Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
 
- za przyj ęciem protokołu z XXXIX  zwyczajnej  sesji Rady z dn ia 27.03.2014 r. 
głosowano- 13 głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXXIX 
zwyczajnej sesji z dnia 27.03.2014 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 13 
radnych.  
 

Do pkt.15  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1440 zamknął  XL 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                          Bogusław Jędrasiak                            Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz Zbąszynka 
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 


